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CONCEPT VERSLAG BESTUURSRAAD ENGELEN EN BOKHOVEN 
DATUM: 11 september 2023 

Aanwezig:  
Voorzitter: de heer R. Pander Maat 
Overlegpartner: mevrouw M. van der Sloot 
Ambt. secretaris: mevrouw B. van de Griendt 
Ambtelijk: de heer T. van Helvoort 
Leden    : mevrouw C.D.C. Van Bost 
              : de heer P. van Beek 

 :  de heer R.C.M. van Eggelen 
 : de heer R.M.L. Frenken 
 : de heer J.A.M. van Heijningen 
 : de heer J.P.M. Kemper 
 : de heer A.W.W. Rombeek 
 : mevrouw Y. Schram 
 : de heer J. Selier 

Pers      :  geen 
Afwezig :  de heer A.W.W. Rombeek 
Publiek  : 2 
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Bernadette van de Griendt vervangt Jane Pawiroredjo.  
De voorzitter stelt voor het agendapunt Mededelingen achter het In Memoriam te plaatsen  

2. IN MEMORIAM PHILIP VAN BEEK (Onderaan dit verslag opgenomen) 
De leden van de BREB houden 1 minuut stilte 
De voorzitter dankt Yvonne Schram, Jan Selier en mevrouw Van Bost  voor het mede opstellen van 
het in memoriam. Er zal ook een In memoriam verschijnen in De Tweeterp. 
 
3. MEDEDELINGEN 
Jan Selier heeft gisteren, namens de voorzitter, het boek “Engelen oktober 44, tijd van verdriet” in 
ontvangst genomen. Ook de wethouder heeft het boek mogen ontvangen. Jan Selier biedt dit boek nu 
alsnog aan aan de voorzitter. 
Er is inmiddels digitaal een interview over dit onderwerp verschenen in het AD en Brabants Dagblad. 
 
4. INSPREKERS 
Er zijn geen insprekers 
 
5. VERSLAG 5 juni 2023 

Pagina 2:  
Uitnodiging wijkagent, dit verzoek loopt nog.  

Vraag aan de wethouder: Wat is het idee van de ambtenaar voor de excursie voor asielzoekers? De 
wethouder verduidelijkt dat op 7 september de excursie reeds heeft plaatsgevonden, men enthousiast 
was en het heeft gewaardeerd. Het COA heeft de excursie zelf georganiseerd. Als er behoefte is aan 
meer excursies dan is dat mogelijk. 
 
Pieter Kemper: De gemeente is een cursus gestart voor vve’s om kennis te nemen van mogelijkheden 
op het gebied van energietransitie en duurzaamheid. Ook biedt de cursus inzicht in hoe deze in 
praktijk te brengen. Mensen in Engelen en de Haverleij kunnen hiervan gebruik maken.  

Pagina 4:  
De Wethouder meldt dat er bij het skatebaantje veel is misgegaan. De hekken zijn verwijderd op  
5 september. Het baantje kan nu gebruikt worden. De Wethouder geeft ter overweging dat  
‘s-Hertogenbosch goede skaters heeft die misschien iets kunnen betekenen bij de opening. 

Pieter Kemper vraagt om informatie over een bedrag van € 5.000,- dat is binnengekomen in 2021 voor  
attributen skatebaan. Dit wordt verder uitgezocht door Ton van Helvoort. 
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Naar aanleiding van de notulen: 
Jan Selier: Cultuurhistorisch beleid: Wat kan de gemeente betekenen bij de concrete uitvoering van 
verschillende projecten samen met Angrisa? Kunnen we in contact komen met de uitvoerende 
erfgoedambtenaar om zaken op te pakken? Jane legt contact met Dennis Dekker. 

 

5. TAAKVERDELING BREB 
De leden hebben Rob Pander Maat gekozen om het voorzitterschap over te nemen.  

De taakverdeling van de BREB zal eerst onderling worden besproken en daarna toegelicht in een 
volgende vergadering. 

 
6. AGENDAPUNTEN WETHOUDER  
 
De Open Monumentendag was een groot succes, 
 
We staan aan het begin van de visie woonzorg. Deze visie is interessant voor de BREB. Richting 
najaar, begin volgend jaar, gaat een burgerberaad plaats vinden. Er worden mensen benaderd om 
over dit onderwerp door te spreken. De eerste dag heeft inmiddels plaats gevonden. Hoe krijg je een 
woonzorg community niet alleen met mensen die zorg nodig hebben maar met elkaar en met 
betrokken partijen, zoals de woonzorgcorporatie. De wethouder houdt de BREB op de hoogte. 
Netflixtip over dit onderwerp: Live to one hundred. Interessant voor dit denkproces. 
 
Er komt een voorstel Sociale Structuur. Sociale structuur dat zijn we met elkaar. Hoe kunnen we die 
ondersteunen? Hoe vangen we de kwetsbare mensen op? We bekijken hoe we de openbare ruimte 
zo inrichten zodat mensen elkaar kunnen ontmoeten. Hierbij  is het zoeken naar samenwerking over 
sectoren heen. 
 
Pieter Kemper: let er  op dat de ontmoetingsplaatsen bereikbaar zijn voor mensen die slecht ter been 
zijn. Hoe meld je obstakels op een makkelijke manier om deze snel aan te kunnen pakken. Ton van 
Helvoort pakt dit op. 
 
Kick off Sociale Structuur. Tijdens deze bijeenkomst gaat het over de wat- en hoe-vraag. 
Het is op 28 september van 17.00 uur tot 20.30 uur in Rosmalen.  Yvonne Schram en Carine Van Bost 
nemen deel. 
 
 
7. ASIELZOEKERSCENTRUM HEUSDEN 
Op de grens van Den Bosch en Heusden zou een nieuw asielzoekerscentrum zijn ingericht. De BREB 
heeft hier geen probleem mee maar vindt het vreemd dat de zij niet op de hoogte zijn gesteld. 
De Wethouder heeft navraag gedaan. Het betreft geen asielzoekers maar de opvang van 115 
Oekraïners. Regionaal worden zaken afgestemd. Het blijft bij 115 personen. Momenteel zijn er 100 
personen opgevangen. Voor mensen uit Oekraïne gelden andere uitgangspunten dan voor mensen 
die in een azc verblijven. Belangrijk verschil is dat Oekraïners direct mogen werken. 
Hoe lang het zal voortduren is nog niet te zeggen. De Rijksoverheid heeft ook een rol. 
 
 
8. EVALUATIE FESTIVALS 
Pieter Kemper heeft vragen over dit onderwerp gesteld aan de gemeente en antwoorden ontvangen. 
De BREB heeft nog geen definitief standpunt ingenomen. 
De antwoorden geven enig inzicht. Maar het kan toch niet zo zijn dat de organisatie zelf evalueert. 
Volgens de wethouder evalueert de gemeente samen met de organisatie. Criteria moeten vooraf 
worden vastgesteld en daarna geëvalueerd. Er staan nog vragen open en er zijn verschillende 
standpunten. De vraag is of iedereen klachten meldt. Het is goed dit onderwerp nog een keer in de 
BREB te bespreken. De omgeving moet erbij betrokken worden.  
In het najaar wijst het college definitief bestemmingen voor evenementenlocaties aan. 
Goed om daar met de BREB naar te kijken en al met betreffende ambtenaar een afspraak te maken 
om geïnformeerd te worden. 
 
Er zijn gegevens/metingen voorradig over vergunningsvoorwaarden. Worden deze gecontroleerd? 
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De BREB wil graag die rapportages ontvangen. De wethouder meldt dat onderliggende documenten 
in te zien zijn. Haar advies is om in gesprek te gaan met de betreffende ambtenaar. Jane zal contact 
met hem leggen. 
Er is een verslag van een eerder gesprek over dit onderwerp dat door Yvonne is bijgewoond van 
ongeveer 3 jaar geleden. Yvonne zal het verslag naar de BREB zenden. 
 
9. RONDVRAAG 
Pieter Kemper: Heusden heeft windmolenzoekgebieden aangegeven. Is Den Bosch op de hoogte van 
deze plannen en hoe stelt de gemeente zich op?  Deze gebieden liggen in Brabant Noord-Oost  en 
Heusden ligt in Brabant Midden. Er is sprake van verschillende regionale energie strategieën. Hoe is 
het overleg tussen die gebieden geregeld? De Provincie is er ook bij betrokken.  

De wethouder vraagt verdere info over de vraag “Hoe stelt de gemeente zich op ten opzichte van de 
zoekgebieden van Heusden en hoe is het overleg hierover geregeld”. Er is een gesprek gepland met 
de vereniging Authentiek Bokhoven. Voor hen is deze informatie ook belangrijk. 

 
10. SLUITING VERGADERING   

De voorzitter sluit de vergadering om 20.55 uur. De volgende openbare vergadering is gepland op 

donderdag 26 oktober 2023. 

 

Bernadette van de Griendt 

11 september 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In memoriam Philip van Beek                              

 



4 
 

           

 

Op 5 augustus bereikte ons het droevige nieuws van het overlijden van 

Philip van Beek. Als leden van de bestuursraad waren we in shock! 

Natuurlijk wisten we dat hij ziek was, maar dat het zo snel fout zou gaan 

had niemand, ook Philip zelf en zijn naaste familie niet verwacht. Een paar 

dagen voor zijn overlijden was ik nog bij hem, maar toen zag ik wel dat 

het hem echt slecht ging. Voor het eerst gaf hij ook zelf aan met de 

mogelijkheid rekening te houden dat hij het misschien niet ging halen. 

Philip was van 2002 tot 2015 lid van de werkgroep Woord- en 

communiediensten van de parochie St. Lambertus. Vanaf december 2014 

tot heden was hij lid van het kerkbestuur. 

In 2018 werd Philip gekozen als lid en vicevoorzitter van de Bestuursraad 

Engelen Bokhoven. Bij de verkiezingen in 2022 werd hij gekozen als 

voorzitter. 

Toen ikzelf in 2019 bij de bestuursraad aantrad bleken we veel gemeen te 

hebben. Allebei veel gereisd voor ons werk en allebei gemotiveerd na al 

dit werk in den verre nu onze energie te steken in onze naaste 

woonomgeving.  

Philip verrichtte zijn werk onophoudelijk met grote toewijding. Hij zette 

zich daarbij, met name in de bestuursraad, vooral in voor een verdere 

verbetering van de directe leefomgeving en voor een optimale 

samenwerking met de gemeente. Vol dankbaarheid denken wij terug aan 

alles wat Philip voor ons en onze dorpen heeft betekend. 
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Iedereen die met Philip heeft samengewerkt, heeft goede herinneringen 

aan de overlegmomenten in de gezellige serre bij hem thuis, waar men 

steeds weer gastvrij door hem werd ontvangen.  

 

 

Na afloop van het overleg kwamen altijd de verhalen van Philip: over de 

kinderen en kleinkinderen, over de gezamenlijke vakanties.  

Hij sprak elke keer vol trots over zijn warme en hechte gezin. Zijn 

optimisme kende geen grenzen. Ook toen het in 2019 niet goed ging met 

zijn gezondheid, bleef Philip positief en ging hij de strijd met vertrouwen 

aan. Hij schreef zelfs een zeer aangrijpend boek over deze akelige periode 

in zijn leven. Ook toen in mei van dit jaar de ziekte opnieuw de kop 

opstak, ging Philip er weer vol voor. Helaas heeft hij deze keer de strijd 

niet kunnen winnen. 

Door min of meer een toeval was de complete familie samen op 5 

augustus. Natuurlijk waren zij ook in shock toen Philip ineens weggleed.  

Philip van Beek was een fijn en mooi mens met een groot hart. Hij was 

oprecht geïnteresseerd in de ander, een warme persoonlijkheid met oog 

voor de mensen om hem heen. Op vrijdag 11 augustus hebben we tijdens 

een prachtige afscheidsplechtigheid met veel meer aanwezigen dan 

verwacht allemaal afscheid kunnen nemen. 

We hebben allemaal de mooie rouwkaart van Philip gezien met de vlinder 

er op. Het is een dagpauwoog. En guess what: toen ik vorige week na ons 

intern overleg in de tuin kwam zag ik dit: dezelfde vlinder als op de kaart! 
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Toen wist ik dat Philip een signaal gaf dat alles goed is daarboven en dat 

hij trots op ons is en ons allen succes wenst bij het voortzetten van onze 

werkzaamheden in de bestuursraad.  

Wij zullen hem missen, maar gaan door met de wetenschap dat Philip ons 

blijvend inspireert.  

Maar vooraleerst wensen wij zijn vrouw Beppy en hun kinderen en 

kleinkinderen kracht toe om dit verlies te dragen. 

 

Mag ik U vragen nu een minuut in stilte in onze gedachten bij Philip te zijn 

 

Uitgesproken door Rob Pander Maat namens de bestuursraad Engelen 

Bokhoven Mede met dank aan Yvonne Schram, Carine Van Bost en Jan 

Selier in de voorbereiding 
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Bernadette van de Griendt 

11 september 2023 

 

 


